
DSO Bruntálsko, nám. Míru 60/11792 01 Bruntál 

Zápis z řádné členské schůze DSO Bruntálsko                        
                   Dne 20. 12. 2016 od 9:00 hodin v místnosti Rady města č.244   

Městského úřadu v Bruntále 
. 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Nepřítomni: Miroslav Novotný – Andělská Hora, Dana Selingerová – Ludvíkov, Anna Šomodíková 

– Lomnice, Dagmar Staňková – Roudno, Radomír Pražák – Svobodné Heřmanovice,  

Omluveni:  Radka Chudová – Karlova Studánka, Jana Helekalová – Karlovice, Ludvík Drobný – 

Nové Heřminovy, Stanislava Nováková – Mezina – plná moc p. Kučerová  

Hosté: Petra Elblová ,  Zdeněk Macrineanu 

             Program: 

 
1. Úvod (procedurální záležitosti) 

2. Odsouhlasení zápisu čl. schůze konané 4.10.2016 ověřovateli (Bedřich Buťák) 

3. Schválení programu schůze 

4. Kontrola plnění usnesení čl. schůze konané 4.10.2016 

5. Informace o činnosti výboru 

6. Seznámení se zprávou revizní komise 

7. Informace o průběžném čerpání rozpočtu  

8. Schválení návrhu rozpočtu 2017 a rozpočtových opatření 2016 

9. Informace o průběhu auditu 

10. Seznámení s podáním žádosti o dotace 

11. Informace o dopravní obslužnosti v regionu 

12. Diskuze 

13. Závěr 

 

Ad. 1 Úvod 

          Předsedkyně Květa Kubíčková přivítala přítomné a hosty, konstatovala většinu   

          přítomných pro účel hlasování. 

          Zapisovatelem navrhuje Petru Elblovou, ověřovatelem zápisu Jan Božovský 

          , sčitatel Zdeněk Macrineanu  

          Navržení vyslovili souhlas 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Ad. 2 odsouhlasení zápisu ze dne 4.10.2016 

 

 

Ad.3  Schválení programu čl. schůze 

Předsedkyně konstatovala, že z programu vypadl bod schválení programu, proto navrhuje 

jeho zařazení jako bod 3. Ostatní se posouvají dle navrženého pořadí. 

K návrhu programu nevznesl nikdo připomínku. 

Usnesení č. 18/2016 
Členská schůze DSO Bruntálsko schvaluje program jednání členské schůze dne 20.12. 2016 
dle návrhu předsedkyně s doplněním bodu  „ Schválení programu schůze“ 
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

 

Ad.4 Kontrola plnění usnesení 

Květa Kubíčková konstatovala, že členská schůze pověřila místopředsedu Libora Unverdorbena 

projednáním možnosti vedení účetnictví DSO Bruntál městem Bruntál na Radě  města Bruntál. 

Místopředseda seznámil přítomné s negativním výsledkem.  

 

Usnesení č. 19/2016 
Členská schůze byla seznámena s výsledky projednáním možnosti vedení účetnictví DSO 
Bruntál městem Bruntál. 
Hlasování 
Pro: 19 
Proti:0  
Zdržel se:0 

 

 

Usnesení č. 17/2016 
Členská schůze DSO Bruntálsko byla seznámena s ověřením zápisu ze dne 4.10.2016. 
Zápis shledán v pořádku 
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 



 

Ad.5 Zpráva o činnosti výboru DSO 

Kubíčková 

- Dokončení dokumentů k projektu kompostéry, žádost podána, obce dostaly rozpis k poplatku za 

zpracování žádosti. 

- Byl zaslán dopis ke zvýšení dotace na mzdy řidičů náměstkovi p. Unuckovi na kraj 

s žádostí o řešení.  

- Podání žádosti o dotaci na kraj na lodní dopravu – zprávu podá p. Unverdorben v bodu 

10. 

- Zpracování směrnic svazku 

- Pokyn k inventarizaci majetku 

- Návrh rozpočtu 2017 

- Příprava členské schůze  

 

 

Ad.6  Seznámeni se zprávou kontrolní komise  

Účetní, paní Elblová přečetla zprávu o kontrole hospodaření , kterou provedli členové kontrolní 

komise    

 

 

Usnesení č. 20/2016 

Členská schůze byla seznámena s činností výboru 

Hlasování 

Pro: 19 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení č. 21/2016 
Členská schůze byla seznámena se zprávou kontrolní komise  
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 



 

Ad. 7. Informace o průběžném čerpání rozpočtu            

Účetní, paní Elblová seznámila přítomné s čerpáním rozpočtu a stavem účtu. 

 

Ad.8 Schválení návrhu rozpočtu 2017 a rozpočtových opatření 2016 

 

Usnesení č.23/2016 
Členská schůze  
Schvaluje rozpočet na rok 2017 
Schvaluje rozpočtové opatření 1/2016 
 
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Ad. 9  Informace o průběhu auditu 

Petra Elblová seznámila přítomné se závěry auditu k 30.11.2016 

Usnesení č.24/2016 
Členská schůze byla seznámena se zprávou auditora ze dne 30.11.2016 
 
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Ad. 10  Seznámení s podáním žádosti o dotace 

- Pan Unverdorben seznámil přítomné s projektem „Lodní doprava na Slezské Hartě – II. 

etapa“. 

Usnesení č.22/2016 
Členská schůze byla seznámena s čerpáním rozpočtu  
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 



-  Kubíčková informovala o možnosti získat dotace na projektového manažera Dotace pro 

DSO – bude vyvěšena na kraji od 23.12.2016 a od 24.12.2016 výbor podá žádost na 

úhradu projektového manažera. „Program obnovy a rozvoje venkova MSK 2017“ 

- Dále informovala o výzvě MSK „ Program na podporu přípravy projektové dokumentace 

2017. 

Usnesení č.25/2016 
Členská schůze : 
Schvaluje podání žádosti o dotaci na MSK -  projekt „Lodní doprava na Slezské Hartě – II. 
etapa“ a pověřuje předsedkyni svazku podpisem smlouvy o poskytnutí dotace s MSK. 
Pověřuje výbor projednáním podmínek provozování lodí s Mikroregionem Slezská Harta. 
 
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
  

Usnesení č.26/2016 
Členská schůze: 
Souhlasí s podáním žádosti o dotaci do výzvy MSK „Program obnovy a rozvoje venkova 
MSK 2017“ na projektového manažera. 
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

11. Informace o dopravní obslužnosti v regionu 

Kubíčková informovala o vývoji žádosti na kraj ohledně financování zvýšených mezd řidičům fa  

Arriva. Tlumočila doporučení hejtmana MSK  IVO Vondráka nepodepisovat s dopravcem 

smlouvy. Řešení bude postoupeno Asociaci krajů. 

Starostové obcí informovali o zrušení a omezení  autobusových linek pro rok 2017. 

Dohodli se, že zašlou žádost o řešení na kraj. Každá obec samostatně.  

 

Diskuse : 

 

p. Pavlíková : zrušili nám spoje, a to konkrétně autobus v 8 večer. Po 16:30 se již lidé z Bruntálu 

do Václavova u Rýmařova nedostanou.  

p. Božovský : ve Dvorcích nám taktéž zrušili spoje, byly využívané hodně a teď prostě nejsou. A 

to takto to fungovalo 25 let a najednou změny.  Např. spoj z Opavy do Olomouce najednou 

v jízdním řádu není, budeme jednat s představiteli firmy aby nám jej vrátili zpět. Snad po Novém 

roce.  



p. Pavlíková: asi se obrátíme i na Olomoucký kraj.  

p. Kubíčková : nám také zrušili spoje. Domnívám se, že je to ve většině měst a obcí. Kraj má 

povinnost a měl by to řešit.  

p. Tománek: máme nachystané faktury k proplacení, první má splatnost v dubnu, zatím ji hradit 

nebudeme a počkáme na stanovisko. Ale máme strach, aby nám také nezrušili spoje.  

p. Rys : Každá obec by měla napsat zvlášť dopis na kraj.  

p. Kučerová : a nebylo by lepší kdyby to napsalo za všechny DSO ? jeden hromadný dopis ? 

p. Kubíčková : ne, ale DSO pošle dopis taktéž a podpoří takto obce. Bylo by vhodné zpracovat 

přehlednou tabulku která obec kolik platí a zmapovat linky.  

 

 

Ad.12 diskuze 

Ad. 13 Závěr 

Předsedkyně poděkovala za účast, popřála přítomným hezké Vánoce.  

 

Zapsala : Petra Elblová  

 

Ověřil :  Jan Božovský   v                dne 

 

Předsedkyně DSO Bruntálsko 

 

 

 

 

 

Usnesení č. 27/2016 
Členská schůze byla seznámena s vývojem situace a postojem kraje k žádaným dotacím 
Arrivy po obcích.  
Hlasování 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
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